
 
 
 
 
 
 

 

 

Vaststelling beleidskader sociaal domein 2019-2022  

Fractie Vragen Antwoorden 

HIER 1. Op pag. 7 wordt gesproken over “hernieuwde 
samenwerking” m.b.t. Welzijnsorganisaties? Wat zijn de 
vertrekpunten om deze samenwerking te realiseren. 

Een hernieuwde samenwerking tussen Gemeente Meierijstad en de 
Welzijnsorganisaties vanaf 1-1-2020. Deze hernieuwde samenwerking 
wordt geformaliseerd en geeft duidelijkheid ten aanzien van 
onderstaande onderwerpen: 

- De manier waarop de partners worden gefinancierd.  
- Helderheid over de opdracht aan de Welzijnsinstellingen en 

maatschappelijke partners inclusief prestatieafspraken.  

- Duidelijkheid over de rol verdeling opdrachtgever en 
opdrachtnemer. 

- Duidelijkheid over sturing  (mede in relatie tot financiering) en 
monitoring.  

- Duidelijkheid over de verhouding maatschappelijke partners / 
welzijnsorganisaties en overige partners in het maatschappelijk 
veld van Meierijstad.   

 2. De huisvesting m.b.t. ondersteuning dichtbij, welke 
locaties? Waar gebeurt dit fysiek? Heeft elke wijk/dorp een 
locatie? Welke locaties kent Erp, Schijndel, Veghel en 
Sint-Oedenrode? 

We willen zorg en ondersteuning zo dicht mogelijk bij de inwoners 
organiseren. We bouwen geleidelijk het huidige aanbod/locaties uit, 
wat niet wil zeggen dat in iedere dorpskern een voorziening wordt 
gerealiseerd. Een concrete uitwerking is op dit moment nog niet 
beschikbaar. 

 3. De omgekeerde toets wordt genoemd. Wordt er gestuurd 
op deregulering en op professionele ruimte voor de 
medewerkers? Zo ja, (op hoofdlijnen) hoe? 

Dat is de kern van de werkwijze met de omgekeerde toets. Ruimte 
voor medewerkers en regels die volgend zijn of waar we in 
uitzonderlijke gevallen van afwijken. Medewerkers worden hier op dit 
moment in getraind. In de praktijk gaan we achteraf volgen hoe de 
resultaten zijn. Er mogen missers worden gemaakt, dat hoort er bij en 
daar leren we van. Daar waar mogelijk en verantwoord zetten we in op 
deregulering en verlaging van administratieve lasten. 

 4. Er is – in afwijking van de visie – afgestapt van de lokale 
inkoop en toch ingezet op regionaal, wat is hiervan de 
reden? 

De reden is de keuze voor de inkoopmethodiek Open House en het 

werken met een raamcontract bij de lichte vormen van zorg en 

ondersteuning. Hierdoor kunnen we continu lokale zorgpartijen 

toelaten en is in de raamovereenkomst opgenomen dat we met lokale 

pilots kunnen gaan werken. Met Open House zijn we heel flexibel. Ook 

vanuit het Ministerie is opgeroepen tot regionale samenwerking 

rondom inkoop. Tegelijkertijd willen we de lokale flexibiliteit 

handhaven. 
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 5. In het beleidskader Sociaal Domein wordt wel aandacht 
besteed aan “nieuwkomers van buiten de EU” maar geen 
aandacht aan arbeidsmigranten en/of hun kinderen. Wat is 
hiervan de reden? 

In de beleidsnotitie huisvesting arbeidsmigranten: maak er werk van! 
wordt aandacht besteed aan de integratie van arbeidsmigranten en 
hun kinderen. 

 

 6. In het beleidskader Sociaal Domein wordt enkele keren 
proeftuin Veghel genoemd, steeds in relatie met de 
participatiewet. Krijgt proeftuin Veghel geen relatie met de 
WMO, Jeugdwet? 
Zo nee waarom niet? Wat zijn/worden de verschillen en 
overeenkomsten van proeftuin Veghel met Proeftuin 
Ruwaard in Oss?  
Wanneer mag de raad het plan Proeftuin Veghel tegemoet 
zien? 

De Proeftuin Veghel heeft een relatie met Wmo, Jeugd en P-wet. Dat 
we hier expliciet de P-wet noemen komt omdat we het opbouwen 
vanuit het PIM project. Van daar uit gaan we steeds meer relaties 
leggen met Wmo en Jeugd.  
Bij veel gemeenten zien we samenwerking tussen Jeugd en Wmo 
maar minder met de P-wet. Wij willen dat anders doen, meer integraal. 
De doorontwikkeling gaat met name over het versterken van de 
samenwerking tussen organisaties en hun activiteiten. Daarnaast 
staan we een innovatieve werkwijze voor die er naar streeft zorg en 
ondersteuning; sneller, goedkoper en beter te maken. 

Het project is in hoofdlijnen gereed. Zodra het ook met de nieuwe 

wethouder Compagne is besproken wordt een RIB doorgezet naar de 

gemeenteraad. Intussen werken we de voorbereidingen verder uit. 

 7. M.b.t. laaggeletterdheid. Welk bedrag besteed Meierijstad 
aan NT1 en hoeveel deelnemers zijn er voor dit 
onderdeel? Welk bedrag besteed met aan NT2 en hoeveel 
deelnemers zijn er voor dat onderdeel? 

Het aanbod laaggeletterdheid is onder te verdelen in formele 
(taaltrajecten) en non-formele educatie (taalcafé, leesclub, digitale 
vaardigheden etc.). Onderstaande cijfers hebben betrekking op het 
formele aanbod die worden aangeboden. 
 
NT1 
Aantal: 35 cursisten  
Bedrag: €80.800 
NT2 
Aantal:  53 cursisten  

Bedrag: €116.565,17  

HART 1. (pag. 7) Wie stelt de maatschappelijke opdracht op? En 

wat zijn de indicatoren waarop de opdracht is gebaseerd? 

De maatschappelijke opdracht en de daarbij behorende indicatoren 
worden in gezamenlijkheid door gemeente en de betrokken partners 
opgesteld.  

 2. (pag11) Zijn er voorbeelden te noemen van sociaal 

ondernemerschap? 

Sociaal ondernemerschap betekent dat er mensen met een 

achterstand tot de arbeidsmarkt in het reguliere arbeidsproces worden 

ingezet, al dan niet met extra begeleiding op de werkplek. IBN en 

WSD zijn SW bedrijven waar deze doelgroep wordt ingezet in de 

arbeidsmatige dagbesteding en beschut werk. 
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Reguliere bedrijven die werken met deze doelgroep zijn: Broodje 

apart, Kookkunst Tinks op de Noordkade, Kringloop Het Goed in 

Schijndel, Netstitch, Berco. 
 

Zie ook: https://youtu.be/Sz5vv24ALpE 

 3. (pag. 16) Hoe staat het met de voortgang rondom het 

wijkgebouw Papaverstraat Schijndel? 

Voortgang huidig wijkgebouw 
We zijn bezig om de samenwerking met het zittende bestuur van 
Stichting Bloemenwijk te optimaliseren. Daarover vinden gesprekken 
plaats met de wethouder en het bestuur van de stichting. 
 
Voortgang te ontwikkelen wijkgebouw 
Er wordt gewerkt aan het opstellen van een stedenbouwkundige visie, 
waarvan het zo mogelijk nieuw te realiseren wijkgebouw onderdeel 
uitmaakt. In het kader van dit plan worden ook gesprekken gevoerd 
met de Woonmeij. Deze ontwikkeling binnen gemeente en Woonmeij 
kent een eerste prioriteit als het gaat om de vaststelling van de 
stedenbouwkundige visie. 

Voor wat betreft het nieuwe wijkgebouw is aan Welzijn de Meierij 

opdracht verstrekt om te onderzoeken of gekomen kan worden tot een 

nieuwe beheersorganisatie. In dat verband zal ook worden onderzocht 

hoe het nieuwe wijkgebouw gebruikt zal worden. 

 4. (pag. 17) Zijn er al ervaringen met de omgekeerde toets? 

Zo ja welke? Zo nee, waarom niet? 

Nog slechts incidenteel. U wordt in de BVA dit najaar over de 
resultaten geïnformeerd.  

 5. (pag. 20) Is er al iets te melden over de nulmeting van de 

gemeentelijke gebouwen? 

Er zijn 100 gemeentelijke gebouwen, waarvan 77 openbare 

gebouwen, geschouwd door Stichting Toegankelijk Meierijstad (STM). 

De schouwrapporten met de resultaten en aanbevelingen zijn 

ontvangen. Werkatelier Vastgoed heeft deze rapporten samen met 

STM besproken.  

Resultaten: 

 - 4 van de 77 openbare gebouwen zijn volledig toegankelijk. 

https://youtu.be/Sz5vv24ALpE
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 Van de overige 73 panden die niet volledig toegankelijk zijn, vergt: 

 - circa 70% van deze panden kleine aanpassingen, zoals het 

aanbrengen van informatiebordjes over draairichting deur, locatie en 

hoogte kledinghaakjes, geleide beugels op deuren of het spannen van 

alarmkoordjes op mindervalide toiletten. 

 - circa 30% van deze panden grote(re) aanpassingen, zoals het 

inrichten en installeren van een mindervalide toilet (MiVa-toilet) of het 

plaatsen van een plateau-/traplift. 

Een deel van de aanbevelingen wordt niet uitgevoerd omdat deze 

gebouwen binnen 3 jaar gesloopt of verkocht worden of omdat de 

kosten te hoog zijn ten opzichte van de baten. Een voorbeeld van dit 

laatste is dat één kleine vergaderruimte op de eerste verdieping in een 

wijkgebouw niet toegankelijk wordt gemaakt omdat er op de begane 

grond meerdere toegankelijke vergaderruimtes zijn. 

 6. (pag. 31) Wanneer is de pilot Geld & Zo succesvol? Laagdrempelige ondersteuning draagt bij aan preventie van schulden 
en armoedebestrijding, en bevordering van zelfredzaamheid.  
Deze pilot draagt daaraan bij.  
Belangrijk voor de subsidiering van de pilot is ook dat het voorstel is 
gedaan door de vijf samenwerkende welzijnsorganisaties.  
In het plan van aanpak is het volgende opgenomen voor wat betreft de 
ambities:  
 
Specifiek voor de planperiode 2018 /2019 (een jaar afhankelijk van de 
start wordt de projectperiode concreter) wordt gestreefd naar:  
- minimaal 10 vrijwilligers en ervaringsdeskundigen zijn actief, 
betrokken bij de werkplaats.  

- minimaal 75 inwoners hebben een vraag gesteld aan de werkplaats 
financiën.  

- minimaal 40 inwoners zijn doorverwezen naar hulp en hebben door 
inzet van de werkplaats meer grip gekregen op hun administratie en 
geldzaken.  

- een klanttevredenheid van minimaal een 7.  
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- er heeft signalering en doorverwijzing plaatsgevonden op het gebied 
van laaggeletterdheid naar de activiteiten van het Taalhuis  

- er zijn concrete en werkbare afspraken gemaakt met vindplaatsen 
over toeleiding die concreet hebben geleid tot vroegtijdige 
ondersteuning door de werkplaats.  

 

 


